
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-22-480494 

Zaaknummer Z-21-180420 

Naam commissielid S. Zeilemaker 

Fractie Morgen! 

Onderwerp Commissievragen Morgen! raadscie. 17-1 agendapunt 4.2 

Kustvisie Noord-Hollandse IJsselmeerkust 

Datum waarop de vraag is gesteld 10 januari 2022 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Regatta Medemblik, 

blz.56 vraag: 

1.Is de lyrische omschrijving van de activiteiten en de omschreven ambitie rond het 

Regatta Center nog wel passend, nadat de absolute top is verhuisd naar Scheveningen 

en de Regatta naar Almere? 

antwoord  De kwaliteit van het Medembliks wedstrijdwater en -faciliteiten zijn van hoge kwaliteit. 

Het vertrekken van een (belangrijk) zeilevenement doet geen afbreuk aan die kwaliteit 

en daarmee de kansen voor hoogwaardige wedstrijdsport. Er blijven jaarlijks heel veel 

belangwekkende (inter)nationale zeilevenementen in Medemblik. Recent heeft zich een 

nieuw initiatief gemeld voor een groot zeilevent bij het Regattacenter Medemblik.  

 

2. De verbinding tussen het Regattacenter en de binnenstad staat al jaren geagendeerd, 

maar is zonder enorme kosten onhaalbaar, nog afgezien van de matige belangstelling 

voor de zeilevenementen vanuit de eigen bevolking. Welke concrete oplossingen ziet u 

en welke bedragen zijn hier naar schatting mee gemoeid? 

 

Antwoord Er zijn (nog) geen nieuwe plannen gemaakt voor het versterken van die verbinding. We 

willen de ambitie om die verbinding te versterken niet loslaten. Vanuit het verleden 

liggen er goede aanzetten van o.a. Team Medemblik. De plannen en ideeën uit het 

verleden willen we tegen het licht houden c.q. actualiseren om te bezien of ze haalbaar 

gemaakt kunnen worden qua financiering. Nadat de uitvoeringsstrategie qua organisatie 

en programmering bepaald is kunnen we hiermee aan de slag 

 

3. PWN 

blz 59 

Het IJsselmeer is zeer belangrijk als drinkwatervoorziening. 

Bij 1 van de bijeenkomsten over de kustvisie stelde ik de vraag hoe het zit met lozingen 

vanuit het binnenwater, met name bij gemaal De Lely. Het antwoord was dat dit maar 



 

 

zelden gebeurt. Ik constateer echter dat lozingen op deze plek zeer regelmatig, op dit 

moment bijna dagelijks plaatsvinden. Ook heb ik onlangs geconstateerd dat er een 

lozing plaatsvond met schuimvorming. 

1.Bent u bekend met deze lozingen en weet u hoe vaak dit plaatsvindt 2.Wordt de 

kwaliteit van dit geloosde water gemonitord en door wie? 

Antwoord Het Hoogheemraadschap ziet toe op de waterkwaliteit. Wij hebben deze vraag aan hen 

voorgelegd, maar – gezien het kerstreces – nog geen antwoord kunnen ontvangen  

 

4. Is bekend of hier ook afvalwater van de Datacenters wordt geloosd? 

Antwoord Het Hoogheemraadschap ziet toe op de waterkwantiteit en -kwaliteit. Wij hebben deze 

vraag aan hen voorgelegd, maar – gezien het kerstreces – nog geen antwoord kunnen 

ontvangen  

 

 

 


